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Sent: Fri 3/26/2021 9:15:14 AM

Subject: RE: nota in Marjolein viefERERgl oekostiging vaccinatieintramurale ggz

Received: Fri 3/26/2021
9:15:
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Ok!

buiten verzoek

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEREDNE F. (EXEXY) -BEXETIN mins ol
Datum mm26

PhB
8:44 AM

Aan:foal Nis |gs minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota in olein vi bekostiging vaccinatie intramurale ggz

Zet ik erin.

Van:EBE3 EB. 1512)JEEM @minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 08:24

nar:IEE.(EER) Eins.

Onderwerp: RE: nota in Marjolein via : bekostiging vaccinatie intramurale ggz

Ja dat kan. Misschien nog even tegendenkend:

Je zou ook kunnen zeggen dat het alternatief 1s dat ze zelf betalen maar dat we verwachten dat dit route veel discussie

gaat opleveren en dat de onderbouwing daarvoor eerder niet expliciet 1s gemaakt met elkaar: en daarom niet geadviseerd
wordt.

Dan stippen we het wel aan maar zonder positief advies.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEEECNENN E. (EXEDN)JERETEN0 invvs nl
Dam.ES onderdas

25 mrt. 2021 11:15 PM

)<JBE @minvws.nl>
minvws.nl>

Care RE: nota in Marjolein via [JERFEES bekostiging vaccinatie intramurale ggz

Nu we zelf de bocht hebben genomen dat we eigenlijk een niet zo sterke argumentatie hebben om niet tegemoet te komen in de

kosten, zou ik de nota zo willen laten. Als we het alternatief in de nota zetten, moeten we ook een advies geven en dan komen

we uit op het punt waar we nu al zijn.

Als jij het daarmee eens bent, zet ik de nota door.

dag JEEREL

Van:BEEEB 1s 12:JEM @ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 25 maart 2021 22:44

primes. o>;IKEi. (XE)
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Onderwerp: RE: nota in Marjolein via [EEEEbekostiging vaccinatie intramurale ggz

Okee dank voor de extra toelichting. Wat mij betreft kan het dan door.

Het was (voor mij) lastig omdat over “zvw-patiénten” wordt gesproken - ik denk om het onderscheid te maken met de

W]lz-groep - maar het wordt daar niet wit gefinancierd. Het gaat dus eigenlyk om patiénten in de curatieve GGZ.

Nog een laatste punt ter afweging: kunnen we ook als alternatieve optie meegeven om geen vergoeding van de kosten

(van vaccinatie eigen medewerkers) te doen? Ook om de bewindslieden iets te kiezen te geven?

Groeten [ER
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEE <JBEY a minvws.ol>
Datum: donderdag 25 mrt. 2021 10:00 PM

, (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota in Marjolein vii ERIE bekostiging vaccinatie intramurale ggz

Dag 5.1.2e

in reactie:

1.

T.a.v. de vaccinatie zellf, het vaccin, geldt dat dit bekostigd wordt vanuit de begroting, dat betreft inderdaad geen Zvw

zorg.

Mbt de kosten van de uitvoering van vaccinatie is het onderscheid van belang of dit een Wlz-patiént betreft of een patiént
vw.

Voor de Wlz- patiénten geldt dat er een NZa beleidsregel is geformuleerd om tegemoet te komen aan de kosten die

gepaard gaan met de uitvoering van de vaccinatie, deze beleidsregel is gemaakt tbv de verpleeg- en gehandicaptenzorg en

die is ook van toepassing voorzover het Wlz patiénten zijn die intramuraal in een ggz mstelling behandeld worden,

verblijven.
Voor Zvw 1s tbv van kosten die gemaakt worden in deze coronatijd, de Meerkostenregeling door de NZa vastgesteld. Op
basis van deze regeling hebben zorgverzekeraars de reiskosten van de wijkverpleging vergoed die gemaakt werden

vanwege vaccinatie op de GGD- locatie. Verzekeraars hebben aangegeven geen precedent te willen scheppen en dus niet

via deze regeling vergoeding van kosten die verband houden met vaccinatie, verder op zich te willen nemen. Dus dit is

daarmee helaas geen bruikbare optie om de kosten van uitvoering van vaccinatie te laten vergoeden.
Deze passage/ uitleg van de regelingen 1s o.a. afgestemd met directies Z, LZ en WIZ.

2

De aantallen die hier opgevoerd zijn, zijn uitgevraagd door de Nederlandse ggz en zijn witgangspunt voor het RIVM tbv

de aantallen vaccins en de flowchards bi) de Kamerbrieven. Het zijn mogelijk veel FTE’s en geen voltijds
dienstverbanden.

3.

In de nota zijn de overwegingen van de Kamerbrief weergegeven en we hebben zoveel mogelyjk proberen te achterhalen

hoe de an

EE
gelopen is. Er zijn geen uitgebreide verslagen beschikbaar van deze Kerstoverleggen. Ik heb

begrepen da veel van de overleggen heeft bijgewoond en zi) stemt in met de weergave van deze gang van zaken.

Er staat begin volgende week een overleg gepland met de Nederlandse ggz.

~i
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: (512 JEEN i ninvws n>
Datum: donderdaeor mrt. 2021 8:57 PM

Onderwerp: RE: nota in Marjolein via bekostiging vaccinatie intramurale ggz

Hallo [ERE

Volgens mij klopt het niet (helemaal). De vaccinatie is toch geen ZVW-zorg en volgens mij hebben de verzekeraars hier

niets mee te maken. Van wie komt die betreffende passage? Is dit afgestemd me directie Z?

En verder vind ik het onwaarschijnlijk dat er circa 22000 cliénten zijn om te vaccineren en het dubbele aantal

medewerkers. Dat wil dus zeggen dat er op elke cliént twee medewerkers zouden zijn in de intramurale ggz. Dat is toch

onwaarschijnlijk? Het maakt in dit geval nogal wat uit, ook qua vergoeding voor de ggz. Het lijkt bijna een verdienmodel.

Ook de inleiding is niet helemaal correct qua hoe het gegaan is in januari. Ik zou daar echt bij de tekst van de Kamerbrief

van 4 Jan blijven en de verslagen van de gesprekken die met de Ggz zijn gevoerd.

Nota kan zo niet door wat mij betreft.

Groeten [FFE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BE GED EEN wins n>

Datum: Te

Ae
25 mrt. 2021 3:16 PM

Aan: [ERFCE
CRE =) A. @minvws.nl>

Bl GE) SEEN cin IE EEE
<A PL TIITTED
Onderwerp: nota in Marjolein via ||EXESN bekostiging vaccinatie intramurale ggz

EY
Ook voor jou hierbij de nota waarin de lijn is verwoord die is afgestemd tussen jou, [ZEN en BEEF We streven ernaar dat

deze nota nog in de weekendtas van beide bewindsperonen mee kan,

Met groet

Ministerie VWS, directie Curatieve Zorg
= EEE @minvws.nl
“os ERED

Bezoekadres

Parnassusplein 5

2511 VX Den Haag

Postadres

Postbus 20350

2500 EJ Den Haag


